



7035-3 (CEM 2)

01 September 2022

Canadian School District:

The Canadian Armed Forces (CAF) Overseas Schools 2022 recruitment is now open to teachers across Canada until 01 November 2022. A position in Europe with CAF Overseas Schools presents a unique professional learning experience for teachers.

The Department of National Defence (DND) hires Canadian teachers for a period of two years under a Loan of Service Agreement. In essence, this agreement is a secondment where the teacher remains an employee of their school district in Canada. The agreement allows DND to reimburse the sponsoring school board for the teacher's salary and associated benefits.

For additional information on CAF Overseas Schools and the application process, interested candidates may visit the Children's Education Management (CEM) website:

<https://www.cafconnection.ca/CEM/Teacher-Recruitment>

DND is requesting that your school district distribute the enclosed poster to teachers and principals in your school district and support a Loan of Service Agreement if they receive an offer of a position at our CAF Overseas Schools located in The Netherlands (AFNorth) or Belgium (SHAPE).

7035-3 (GEE 2)

Le 01 septembre 2022

Commission scolaire canadien:

Le Recrutement de 2022 aux Écoles outremer des Forces Armées canadiennes (FAC) est maintenant ouvert jusqu'au 1^{er} novembre 2022 aux enseignants canadiens. Enseigner dans une école outremer des FAC offre une expérience unique de développement professionnelle pour les candidats retenus.

Le ministère de la Défense nationale (MDN) engage des enseignants canadiens à un prêt de service d'une durée de deux ans. En effet, les enseignants retenus demeurent, à toutes fins utiles, au service de leur commission scolaire au Canada qui les parraine. L'enseignant continue de recevoir le salaire convenu ainsi que les avantages sociaux de leur commission scolaire, et celle-ci sera remboursée par le MDN.

Pour de l'information supplémentaire sur nos écoles ainsi que le processus de demande, les candidats intéressés sont invités à visiter le site Web de la Gestion de l'éducation des enfants (GEE) à :

<https://www.connexionfac.ca/GEE/Recrutement-des-enseignants>

À cet effet, le MDN demande aux commissions scolaires canadiennes de distribuer les informations de recrutement ci-incluse dans les écoles de votre commission scolaire et de soutenir une entente de prêt de service aux membres de votre personnel qui reçoivent un offre des Écoles outremer des FAC situées aux Pays-Bas (AFNorth) ou en Belgique (SHAPE).

Marc Bélanger

Director - Children Education Management / Directeur - Gestion de l'Éducation des Enfants